
Polni svežih idej
o delovanju

V preteklem obdobju je bila
0 0 ZSMS v KS Jože Štembal
bolj ali manj neaktivna, zato
smo sklenili, da bomo spreme-
nili predsedstvo in okrepili ak-
tivnost mladincev. To odloči-
tev smo sprejeli na izredni
konferenci 18.10., ki jojevodi-
la predsednica KMKS pri OK
ZSMS Ljubljana-Bežigrad. Po
razrešitvi predsedstva smo evi-
dentirali mladince, ki bi bili
sposobni in pripravljeni prev-
zeti posamezne naloge v pred-
sedstvu 0 0 ZSMS Jože Stem-
bal. O predlogih smo glasovali
in v novo predsedstvo so bili
izvoljeni: predsednik Ivan Ro-
par, sekretar Uroš Parazajda,
blagajnik Lidija Torkar in pred-
sednik nadzornega odbora
Igor Velše. Po sklepu konfe-
rence smo se odločili, da bo-
mo ostale člane predsedstva
izvolili na naslednjem sestan-
ku, na katerem bomo sprejeli
tudi plan dela za naslednje
leto.

V nadaljevanju konference
smo se pogovarjali o težavah,
s katerimi smo se do sedaj
srečevali v KS. Ugotovili smo,
da je največji problem prostor,
kjer naj bi mladinci uresniče-
vali svoje zamisli in ideje. Svet
KS nam je sicer pripravljen
občasno odstopiti sobo, v ka-
teri se sestajajo tudi druga
društva, vendar to ni dovolj za
svobodno in aktivno delovanje
mladinske organizacije. V
Hošiminhovi ulici je predviden
prostor, namenjen izključno
delovanju mladinske organiza-
cije, vendar ga odgovorni - iz
nam neznanih razlogov - še ni
usposobil.

Ugotovili smo tudi, da KS ni
imela posluha za mladinske
akcije, ki so zahtevale finan-
čno podporo in širše sodelova-
nje ostalih organizacij v KS.

Na naslednjem sestanku
smo sprejeli smernice delova-
nja naše 0 0 v prihodnjem letu.
Ker smo ugotovili, da smo pol-
ni idej o delovanju na kultur-
nem področju, smo ustanovili
petčlansko kulturno komisijo,
katere predsednica je Ksenija
Križman. Te ideje so se na-
našale predvsem na povezavo
z OŠ Milan Šušteršič. V načrtu
imamo skupne proslave, kate-
rih glavni namen bi bil zbliža-
nje osnovnošolske mladine z
mladinsko organizacijo. V nji-
hovo glasilo (Hude njive) bi
prispevali svoje članke, pa tudi
oni bi pisali v naše glasilo, ki
ga mislimo osnovati. V naše
glasilo bi uvrščali prispevke, ki
bi prikazali realno stanje v naši
KS. Dopotnili bi ga tudi z lite-
rarnimi prispevki krajanov.

Konkreten primer sodelova-
nja z OŠ je vodenje izrazno
gimnastičnega plesa, ki bi se
ga udeleževale predvsem
učenke OŠ.

Zaradi vse večje potrebe in
tudi naraščajočega zanimanja
za računalniško opismenjeva-
nje, smo sklenili, da bomo OŠ
ponudili vodenje računalniš-
kih tečajev. Za kader ni nobe-
nega problema, ker je nekaj
mladincev pripravljenih voditi
te tečaje, problemi pa se za-
čnejo pri opremi. Vendar misli-
mo, da se da tudi to rešiti.

Kulturna komisija ima v svo-,
jem programu organiziranje
tako imenovanih kulturnih
dnevov (obisk galerij, razstav,
gledaiišča...) Predvidevamo
organiziranje plesov ob poseb-
nih priložnostih (ples v ma-
skah, novoletni ples...). Glede
na to, da se bližajo volitve, smo
pripravljeni pomagati krajev-
nim organizacijam pri pripra-
vah. Sodelovali bi tudi pri po-
biranju članarine za SZDL, RK.

Ob dnevu mladosti in spreje-
mu pionirjev v mladinsko orga-
nizacijo bomo organizirali pro-
slavo z bogatim kulturnim in
športnim programom.

V letu 1984/85 bomo v zim-
skem obdobju organizirali izle-
te v smučarska središča. poleti
pa na morje.

Oa bi bili mladinci bolje in-
formirani o delovanju mladin-
ske organizacije bomo nekaj
članov naše 0 0 pošiljali na se-
minarje. Mislimo, da je potreb-
no izboljšati lokalne akcije, kot
so čiščenje, pomoč starejšim
občanom in druge, ki bi jih lah-
ko opravljala mladinska orga-
nizacija. Menimo, da bodo vse
te akcije izvedljive ob široki
podpori vseh OPO in društev v
KS
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